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Protokół Nr 2 /19

z posiedzenia Komisji Społecznej

 z dnia 28 stycznia 2019r. 

W  posiedzeniu  udział  wzięło  4  członków  komisji  (nieobecna  B.  Birycka),  (Lista
obecności  w załączeniu) Wójt  Gminy – J.  Gołubowski,  Sekretarz  Gminy – p.  J.  Chomczuk,
Skarbnik Gminy – p. A. Olesińska, Kierownik GOPS Narewka – p. E. Potoniec, Inspektor – p. Ł.
Zasim, p. A. Maciejuk – Inspektor, Jarmoszuk A. – Kierownik zmiany Ceramiki Budowlanej
Lewkowo.  Przewodniczący  Rady  p.  A.  Romańczuk  przejął  prowadzenie  Komisji,  do  czasu
wyboru Przewodniczącego Komisji.  

Porządek dzienny posiedzenia:

1. Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji. 
2. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2019 rok.
3. Projekty uchwał na IV sesję Rady Gminy.
4. Sprawozdania będące przedmiotem obrad IV sesji Rady Gminy. 
5. Sprawozdane z działalności Klubu Sportowego LZS Narewka i plan pracy na 2019 rok.
6. Wolne wnioski.

Do punktu 1-go. Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji. 

Przewodniczący  posiedzenia  A.  Romańczuk  wystąpił  o  podawanie  kandydatów  na
Przewodniczącego Komisji. W. Bondaruk poddała kandydaturę P. Nieścieruka (wyraził zgodę)
na  Przewodniczącego  Komisji.  W  oparciu  o  wyniki  głosowania  (2  ”za”;  1  „przeciw”,  1
„wstrzymujący się ”) Komisja wybrała W. Bondaruk na Przewodniczącego Komisji. W związku
z  tym  P.  Nieścieruk  przejął  prowadzenie  komisji  i  zaproponował  na  Wiceprzewodniczącą
Komisji K. Szwarc (wyraziła zgodę). W oparciu o wyniki głosowania (3 ”za”; 1 „wstrzymujący
się”) Komisja dokonała wyboru K. Szwarc na Wiceprzewodniczącą Komisji.

Przed  przystąpieniem  do  realizacji  porządku  obrad  komisji  udzielono  głosu  p.  M.
Ogiełło,  który  przedstawił  zasady  i  cele  funkcjonowania  Klubiku  Dziecięcego  Maluszek
Tytusek dot. sprawowania opieki nad dziećmi do lat 3. W tym miejscu wystąpił o rozpatrzenie
możliwości dotowania dzieci zamieszkałych na terenie Gminy Narewka uczęszczających do
Klubiku. Komisja zaopiniowała pozytywnie wniosek p. M. Ogiełło w sprawie udzielenia dotacji
dla dzieci do lat 3 uczęszczających do Klubiku z terenu gminy Narewka.

Do punktu 2-go. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2019 rok.

Komisja  wprowadziła  zmiany  do  przedstawionego  planu  pracy  na  2019  rok  i
zaproponowała  ich  uwzględnienie  w  projekcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  planów
pracy komisji stałych Rady Gminy Narewka. W związku z tym Komisja  jednogłośnie przyjęła
zaproponowany plan pracy na 2019 rok. (W załączeniu)

Do punktu 3-go. Projekty uchwał na IV sesję Rady Gminy.

Sekretarz Gminy – p. J. Chomczuk zaproponował, aby do przedstawionych projektów
uchwał na IV sesję dołączyć uchwałę w sprawie udzielenia Kierownikowi Gminnego Ośrodka



Pomocy  Społecznej  w  Narewce  upoważnienia  do  prowadzenia  postępowań  i  wydawania
decyzji  administracyjnych  w  sprawach  dotyczących  świadczeń  pomocy  materialnej  o
charakterze  socjalnym  –  stypendiów  i  zasiłków  szkolnych.  Komisja  (4  „za”)  jednogłośnie
wyraziła zgodę za wprowadzenie dodatkowego projektu uchwały. 

Członkowie  Komisji  zapoznali  się,  omówili  i  pozytywnie  zaopiniowali  (nie  wnosząc
uwag) n/w projekty uchwał wniesione pod obrady sesji w dniu 30 stycznia 2019r. (4 głosy
„za”) dotyczące:

- zmian w budżecie gminy na 2019 r.;

- uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2019-2031;

Uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy – p. A. Olesińska. Komisja zapoznała się,  omówiła i
pozytywnie zaopiniowała przedstawione projekty uchwał.  W tym miejscu głos zabrał Wójt
Gminy,  który  przedstawił  sprawy  związane  z  proponowanymi  dodatkowymi  zmianami
budżetu  dotyczącymi  zamiaru  przebudowy  pojazdu  strażackiego  w  Siemianówce  –  koszt
ok.18  000,-zł.  (Komisja  stanęła  na  stanowisku  rozważenia  zasadności  zmiany  samochodu
gabarytów takiego samochodu).  Kolejny temat to zwiększenie budżetu na zakup Ciągnika
Rolniczego z osprzętem (z przyczepą, spychaczem, zamiatarką, piaskarko – solarką, kosiarką
bijakową) z uwagi na przedstawioną ofertę firmy BILAX Sp. z o.o. – koszt ok. 50 000,- netto;
przystąpienie do przetargu na zakup używanego samochodu 9 – cio osobowego Wolkswagen
z  Nadleśnictwa  Browsk  –  koszt.  32 000,-.  (Komisja  pozytywnie  rozpatrzyła  proponowane
zmiany do budżetu). Dodatkowo Wójt Gminy przedstawił temat naprawy autobusu ”Żaczek”,
którego naprawa wyniosła  10 000,-  (Komisja opowiedziała  się za  koniecznością uiszczenia
opłaty), pisma  firmy  DUON  dotyczącego  obniżenia  podatku  od  nieruchomości  (Komisja
opowiedziała  się  negatywnie),  a  także  pisma  Policji  –  Komendy  Powiatowej  Policji  w
Hajnówce w sprawie wsparcia działalności Komendy Powiatowej POLICJI w Hajnówce. Wójt
Gminy odniósł się do lat poprzednich 2014-2018 w ciągu których Policja otrzymała kwoty
119 000,-zł  na  wyposażenie  oraz  27 000,-zł  na  dodatkowe  służby.  (Komisja  wystąpiła  o
określenie  kwot  jakie  Policja  otrzymywała  z  gmin  na  terenie  powiatu  hajnowskiego,
jednocześnie opowiedziała się za dofinansowaniem w zakresie dodatkowych służb)

- nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego;

Uchwałę przedstawił Sekretarz Gminy – p. J. Chomczuk. Komisja zadecydowała o przesunięciu
uchwały  na  kolejną  sesję,  z  uwagi  na  zasięgnięcie  opinii  mieszkańców  na  zebraniach
sprawozdawczo-wyborczych.

- uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Narewce;

Uchwałę przedstawiła Kierownik GOPS – p. E. Potoniec. Członkowie Komisji zapoznali
się, omówili i pozytywnie zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały.

- wyrażenia zgody na zamianę gruntów położonych w obrębie Stare Lewkowo;

Uchwałę  przedstawił  Podinspektor  –  Ł.  Zasim.  Jarmoszuk  A.  –  Kierownik  zmiany
Ceramiki Budowlanej Lewkowo zabierając głos  przedstawił temat związany z wnioskowaną
zamianą nieruchomości gruntowych nr 453/4, 27/6 na działki nr 453/2, 366/8 stanowiące
własność  Gminy  Narewka.  Na  nieruchomości  tj.  działkach  nr:  453/2,  366/8  Ceramika
Budowlana  Lewkowo  zamierza  wybudować  farmę fotowoltaiczną.  W pierwszym  etapie  o



mocy 1MW, a w kolejnym o mocy 1-1,5 MW. Energia elektryczna pozyskana z tych źródeł
będzie wykorzystana głównie na potrzeby własne zakładu,  tak aby w perspektywie czasu
zminimalizować koszty produkcji wyrobów ceramicznych, co znacznie poprawiłoby  warunki
ekonomiczne przedsiębiorstwa. Komisja podejmując dyskusję stwierdziła, że przed podjęciem
decyzji  konieczne  jest  zasięgnięcie  opinii  mieszkańców  Lewkowa  Starego  i  okolic.
Zaproponowano  zorganizowanie  zebrania  mieszkańców  celem  przedstawienia  tematu
 i  umożliwienie zajęcia stanowiska. W związku z tym komisja zaproponowała przesunięcie
terminu rozpatrzeni projektu uchwały na kolejną sesję. 

 -  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  terenów
budownictwa mieszkaniowego i usług we wsi Skupowo w gminie Narewka;

-  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  od  opłaty  jednorazowej  z  tytułu
przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności gruntów stanowiących
własność Gminy Narewka

Uchwały przedstawił Podinspektor – Ł. Zasim.  Komisja zapoznała się, omówiła i pozytywnie
zaopiniowała przedstawione projekty uchwał. 

-  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  
i stawki tej opłaty;

Uchwałę przedstawiła Podinspektor – A. Maciejuk.  W tym miejscu głos zabrał Wójt Gminy,
który  wyjaśnił,  że  w  związku  ze  zmianą  przepisów  oraz  wzrostem  ceny  w  przetargu
nieograniczonym  dotyczącym  odbioru  odpadów  rozstrzygniętym  w  drugim  postępowaniu
przetargowym przeprowadzonym na skutek unieważnienia pierwszego postępowania z uwagi
na  zaproponowaną  cenę  przez  oferenta  w  kwocie  wyższej  aniżeli  kwota,  która  została
przewidziana do sfinansowania zadania wybrana została oferta na okres 2 –letni finansująca
zamówienie  publiczne  odnośnie  posesji  zamieszkałych  w  kwotach  13,00  zł  za  osobę  za
miesiąc odpady segregowane oraz 26,00 zł za osobę za  miesiąc odpady zmieszane; odnośnie
posesje niezamieszkałych w kwotach 26 zł za odpady segregowane i 52 zł za pojemnik  120 L i
240  L  odpady  zmieszane.  Komisja  zapoznała  się,  omówiła  i  pozytywnie  zaopiniowała
przedstawiony projekt uchwały. 

- zatwierdzenia planów  pracy komisji stałych Rady Gminy Narewka;

Uchwałę przedstawił Sekretarz Gminy – p. J.  Chomczuk. Komisja zapoznała się,  omówiła i
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

-  udzielenia  Kierownikowi  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Narewce
upoważnienia  do  prowadzenia  postępowań  i  wydawania  decyzji  administracyjnych  w
sprawach  dotyczących  świadczeń  pomocy  materialnej  o  charakterze  socjalnym  –
stypendiów i zasiłków szkolnych.

Uchwałę przedstawił Sekretarz Gminy – p. J.  Chomczuk. Komisja zapoznała się,  omówiła i
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

(Projekty uchwał – w załączeniu)

Do punktu 4-go. Sprawozdania będące przedmiotem obrad IV sesji Rady Gminy.



Komisja  zapoznała  się  z  przedstawionym  przez.  E.  Potoniec  –  Kierownika  GOPS
sprawozdaniem z  działalności  Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Narewce w 2018
roku.  Podejmowała  dyskusje  w  temacie  kryterium  dochodowego,  udzielanych  zasiłków
stałych, celowych, asystenta rodziny. 

J.  Chomczuk  –  Sekretarz  Gminy  przedstawił  sprawozdanie   z  realizacji  Gminnego
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania   Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania
Narkomanii w 2018r. Komisja zapoznała się z przedstawionym sprawozdaniem i nie wniosła
uwag. 

(Sprawozdania w załączeniu)

Do  punktu  5-go.  Sprawozdane  z  działalności  Klubu  Sportowego  LZS  Narewka  
i plan pracy na 2019 rok.

M. Gryc – Prezes Zarządu Klubu LZS Narewka przedstawił sprawozdanie z rozliczenia
dotacji z wykonania projektu Sport dla młodzieży i dorosłych 2018r. W toku dyskusji Prezes
Zarządu LZS udzielał odpowiedzi i wyjaśnień na zapytania członków komisji dotyczące m.in.
sponsoringu  -  jego  braku,  składek  członkowskich,  sposobu  wydatkowania  dotacji,
wydatkowania  środków  na  diety,  wydatki,  transfery,  opłat  trenerskich,  wydatkowania
środków finansowych od 1 stycznia 2018r. podczas kiedy umowa zawarta została w dn.12
marca  2018r.,  braku  listy  dzieci  należących  do  drużyn  sportowych,  zawieranych  umów
zlecenia, opłat za dojazdy na treningi do Białegostoku, niewykorzystania boiska sportowego
w gminie Narewka, brak sukcesów drużyn sportowych, braku spójności przy nazewnictwie
drużyn sportowych. Po przeprowadzonej dyskusji Komisja stanęła na stanowisku (4 „za”) nie
przyjmowania  przedstawionego  sprawozdania,  z  uwagi  na  nieprawidłowe  przygotowanie
załącznika dotyczącego rozliczenia dotacji. Komisja zaproponowała ponowne przygotowanie
sprawozdania  z  uwzględnieniem  pomocy  członków  komisji  i  wykreślenie  tego  punktu  z
porządku obrad sesji z przesunięciem tematu na kolejna sesję. (Sprawozdanie w załączeniu)

Do punktu 6- go. Wolne wnioski 

W Wolnych wnioskach Komisja wystąpiła z zapytaniem o zmianę organizacji  „Nocy
Kupały”  na  inny  wolny dzień od pracy np.  na  sobotę.  Dalszych wniosków i  innych spraw
różnych nie podejmowano w związku z tym posiedzenie komisji zakończono.

Protokolant:
Barbara Niewiadomska-Golonko

 Przewodniczący Komisji

Paweł Nieścieruk


